



Before April also flies past, it is time to write our first Newsletter for 2024. We have had a good start to the year and are grateful for learners who come to PVP to learn, play, grow and have fun under the supervision of a great team of enthusiastic teachers and assistants.

We are grateful for all the support we receive from outside the school - be it financially or morally by visits, conversations or interest shown in the school. It is good to know that there are people outside our gates thinking of us and helping in word, deed and support.

Returning to Pongolo Valley School after a while of absence like the past Easter holiday always emphasizes the treasure we have here - being part of a team of committed teachers and assistants who make the most of the possibility to reach out to so many children with love, caring and devotion. It is good to be a part of PVP school and to know that we are not alone: You are there to support us on our journey and we have a Father in Heaven who carries us through thick and thin and all the way. We pray for HIS blessing and guidance in the year ahead.



At long last we have a jungle gym - Thank you for all donations towards this project



NEWSLETTER NR.29

JANUARY - MARCH 2024

Starting off the year in 'Big School' was extra special for our Grade 1s this year - with a 'Zuckertüte' for each one of them. Only one of the perks of having a German teacher who brings in her traditions into our school. Thank you so much, Ma'am Andrea for this big surprise as well as a big Thank you to everyone who donated towards the "Zuckertüten" Fundraiser.



2024 marks our first year as complete primary school. The children who started off in Gr R in 2017 are now in Gr 7, which is a wonderful milestone for all of us. To celebrate this we had a leadership camp with the Grade 7s. Thank you to all teachers who contributed to making this a memorable weekend!

Statistics : PVP School : 2024
 244 Learners
 22 Teachers & Assistants
 10 Grades
 Grade RRR - Grade 7
 in 12 classes



Visit our Instagram / Facebook page @ Pongolo Valley School
 & our website @ www.pvpschool.co.za



Easter Concert 2024



German Translation / Deutsche Übersetzung

Bevor auch der April vergeht, ist es an der Zeit, unseren ersten Newsletter für 2024 zu schreiben. Wir hatten einen guten Start in das Jahr und sind dankbar für die Schüler, die nach PVP kommen, um unter der Aufsicht eines großartigen Teams von enthusiastischen Lehrern und Assistenten zu lernen, zu spielen, zu wachsen und Spaß zu haben. Wir sind dankbar für all die Unterstützung, die wir von außerhalb der Schule erhalten - sei es finanziell oder moralisch durch Besuche, Gespräche oder Interesse an der Schule. Es ist gut zu wissen, dass es Menschen außerhalb unserer Tore gibt, die an uns denken und uns mit Rat, Tat und Unterstützung zur Seite stehen. Die Rückkehr zur Pongolo Valley School nach einer längeren Abwesenheit wie in den vergangenen Osterferien unterstreicht immer wieder den Schatz, den wir hier haben - Teil eines Teams von engagierten Lehrern und Assistenten zu sein, die das Beste aus der Möglichkeit machen, so viele Kinder mit Liebe, Fürsorge und Hingabe zu erreichen. Es ist gut, ein Teil der PVP-Schule zu sein und zu wissen, dass wir nicht allein sind: Ihr seid da, um uns auf unserem Weg zu unterstützen, und wir haben einen Vater im Himmel, der uns durch dick und dünn und den ganzen Weg trägt. Wir beten um SEINEN Segen und seine Führung für das kommende Jahr. Der Jahresbeginn in der "Großen Schule" war für unsere Erstklässler dieses Jahr etwas ganz Besonderes - mit einer "Zuckertüte" für jeden von ihnen. Das ist nur einer der Vorteile, wenn man eine deutsche Lehrerin hat, die ihre Traditionen in unsere Schule einbringt. Vielen Dank, Frau Andrea, für diese große Überraschung und ein großes Dankeschön an alle, die für die Zuckertüten-Aktion gespendet haben. 2024 ist unser erstes Jahr als vollständige Grundschule. Die Kinder, die 2017 in der Klasse R begonnen haben, sind jetzt in der Klasse 7, was ein wunderbarer Meilenstein für uns alle ist. Um dies zu feiern, haben wir mit den Kindern der Klasse 7 ein Leadership Camp veranstaltet. Vielen Dank an alle Lehrerinnen und Lehrer, die dazu beigetragen haben, dass es ein unvergessliches Wochenende wurde!

Athletics Day 2024



A very big THANK YOU for this very special fundraiser:
AFRICAN ANIMAL MURAL

Firstly, for the idea: Liesel - Thanks so much for forwarding us photos of a similar project with the tip to start this fundraiser at PVP. It is a super - great idea;
Secondly; Thirdly & Fourthly: Stefan for designing the mural; Drawing up the fundraising sheet & creating a lovely GIF sharing your plan with us all;
Fifthly, a big thank you goes to the Felsisa Youth Group that helped us to paint the undercoat onto the building - Thank you all for your interest and enthusiasm - you sure did make it look like a lot of fun! As did the group of teachers who painted the background blue - Thank you so much!
Sixthly for everyone who has donated an animal until now: You are a great team of supporters and we thank you for sharing our enthusiasm for this marvellous project. Thank you! Thank you! Thank you!
Seventhly, for the artwork: Stefan - your animals are looking truly majestic and this mural has turned the cement block of a storeroom/classroom into a lovely African scene - We all love the result and are excited to see the mural grow.

THANK YOU ALL!



Ein ganz großes DANKESCHÖN für diese ganz besondere Spendenaktion:
AFRIKANISCHES TIER-WANDBILD

Erstens für die Idee: Liesel - Vielen Dank für die Übermittlung von Fotos eines ähnlichen Projekts mit dem Tipp, diese Spendenaktion bei PVP zu starten. Es ist eine super - tolle Idee;
Zweitens; Drittens & Viertens: Stefan für das Entwerfen des Wandbildes, das Erstellen des Fundraisingbogens und das Erstellen eines schönen GIFs, in dem du deinen Plan mit uns allen teilst;
Fünftens: Ein großes Dankeschön geht an die Felsisa-Jugendgruppe, die uns geholfen hat, die Grundierung auf das Gebäude zu malen - Vielen Dank für euer Interesse und euren Enthusiasmus - es hat euch wirklich viel Spaß gemacht!
Sechstens an alle, die bis jetzt ein Tier gespendet haben: Ihr seid ein tolles Team von Unterstützern und wir danken euch, dass ihr unsere Begeisterung für dieses wunderbare Projekt teilt. Herzlichen Dank! Vielen Dank! Danke, danke, danke!
Siebtens, für die Kunstwerke: Stefan - deine Tiere sehen wirklich majestätisch aus und dieses Wandbild hat den Zementblock eines Lagerraums/Klassenzimmers in eine schöne afrikanische Szene verwandelt - Wir alle lieben das Ergebnis und sind gespannt, wie das Wandbild wächst.

DANKE AN EUCH ALLE!